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Prolokół Nr I]/2010
z sesji Rady Gniny Mietków

z dnia 14 grudnia 2010 f.

Sesję otworzył PŹewodnjczący Rady Gminy Jónf zygadio słowami ',otwieram
sesję Rady Gminy Mielkówll! przy1vilał wszystkich zebranych, na podstawie listy
obecności stwierdził quoruń ipżed$awił porządek obrad:

l. slubowanie Wójta Gminy'
2' Podjęcie uchwab w sprawie sfna$odzenia Wójta Gminy Mietkóq
3' Podjęcie uchwały w spLawie ustalenia ]iftitu kilomelrów i stawki za 1 kilomerr

pżeble8u stosowany przy zwroc'e kosztów podróży służbowej \\4asnym
lranspońem dla Wójta Gminy Mietków'

4' Podjęcie uchwał/ w sprawie zmiany budżetu gminy na 2010 rok'
5. Wnioski i interpelacje radnych.

P /eNod1ic/ '1c) Rdd, Gr 1y JóZel  Z).dr.o popto" i|  V 'y(k i .h o
powŚanle, odcz!'tał ro!ę ślubowania a wójt Gminy Adam Kofarowicz
u"owiedział słowa., Ślubuję, tak ni dopomóż Bós,''
PrzewodniczącyRady pogarulował AdamowiKozarowiczowi istwierdził,
Źe od tej chwili obejmuje obowiąfki wójta i oddał mu głos'

Adam Kozdowicz - Wójt Gminy żałuję, że nie ma byłe8o wójtą chciałbym
mu złozyć gratulacjĆ i podziękowania za 2E lat pacy na Źecf gminy.
obejmując uŹąd wójta zdaję sobie spnwę z okolicaości i obowiązkówjałie
mnie czĆkają Mo,ja Przynależność patyjna nie będzie miała tu fnaczenia'
Pragnę adek]arować cały swój czas Ś]użbie nrieszkańcom nie będzie cfegoś
lakiego' żeby się umawjać !a wiz}tę, będę slosował zu]czaj ,'otwartyclr
drzwi''. Poprzedni wójt nie poniósł porażki ty]ko Pżegrał. MoŹna zauważyć
podział miesfkmców na avolenników i pŹeciwników wójta, będę się slarał
''zasypać'' ' zniwelować len lodział'
Przewodliczący j eszcze ru pogratulował wójtowi i życzyt dobęj kadencji'

- Uchwała w sprawie wynagrodzenia wójta Gminy Mielków
Projekt uchwały przedstawiła HelenaArtymowicz Z.ca Pżewodniczącego

Głosowało ] 5 radnych oddano 15 głosów ',za',
Przewodniczący Śtwierdfił' że uchwała została podjęta jednoglośnie'

Ad 3.
Uchwała w sprawie ustalenia limitu kilomelrów i stawk za l kilomeL.

pżebtegu slosowany przy nrocie kosńów lodróży służbowej własnym



transponem dla Wójta Gminy Mietków
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Projekt uchwały przedstawjła He]ena Allymowicz - Z.ca Przewodniczące8o

Głosowało l 5 radnych oddano l 5 głosów ,.za''
Przewodniczący stwierdzi]' że uchwała została podjęta jednogłośnje'

- Uchwała w Śprawie aniany budżetu gminy na 20l0 rok'
Regina ozga. skarbnik Gnriny. w lrojekcie uchwary dokonuje się korekty
p]anowanych doclrodów i wydatków.
Zwięksfa się p]an dochodóu' i wydatków o kwotę 27 48ó'00 zł'
Po Śtronie wydatków ̂ viększa sięllfu na naŚtępujące zadania:
. dopłata do sprzedaży wody l5 000.00 zł'
fakup oPału do budynków konunalnych ' 3 297,00 zł'

' .remonry budynków komuna]nyclr . ó000,00fł'
zakup pozostałych usług . ] 000'00 zł'

. ł}lagrodzenia w szkole Podstawowej - 30 000.00 zł'

. akup żutnika do Gimnazjum - zgodnie z woląda.czyńców 850.00 fł'
' dopłata do spŹedaży ścieków . ]3 000,00 zł'
. oświet]enie ulicae.energia . 24 E00'00 zł'
. koszlo.ys inwestośki - świetlica Mi]iD- 3 500,00 zł'
. wydatki inwestycyjne modemizacja kana|iacji sanitarnej rł Mietkowie
w}datki niekwalifikos'alne - pŹesunięcie środków ' 2ó8 500,00 z}'

rozbldowa świetlicy w Stróżry' 28 aoo,oa zł'
. odnowa ivsj Mi]in ' 3 500,00 zł.

- zakup usfue remontoł}ch wymiana okien w świ€tlicy w Maniowie
- 2 800'002ł.

Znrniejsza się plan \rydatków na nas1ępujących fadaniach:
.  $fnżg.od/ €n ia i  Poc\odre w zs iqfN. /  7a| 'Ud.f1 iem p|a.o$. iko$ u
rdma.h Drdc l lcBency ry\h 5 -61,00 /1.
remonty dróg 35 000,00 zł'

. zakup naleriałów . cmenta.ze - 3 857.00 zł.
' odsetki od pożyczek i kredytów (obsłu8a długu kled)t zaciągniętv w
grudniu) . 15 000,00 zł.
. pobyt pensjonariuszy w domach pomocy społecznej 8 000,00 zł'
. dotacja na sto\aarzyszenia zajmujące się kzewienien kullury fizycaej
(rozliczenie dotac.ji) 4 32],00 zł'

Pozńianach. plan dochodów budżelu gminy wynosi] 9863964,l8
. p]fu wydatków budżetu gminy \'}nosi: ]4]ó029'1,L8

Naśępnie R. ozga przedstawiła projekt uchwały
Głosowało 15 radnych - oddeo 15 głosów,'za''
Pżewodniczący stwierdfił, że uchwała została podjęta jednog]ośnie.
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- Jarosław skwaczek - radny przez Wawrzeńcfyce bie8nie droga powialowa
przy kościelejest niewidoczny, niebezpieczny zakręt' ProŚińy o postawienie

lreneusz Słoma radny Powiatu Wrocławske8o w tej kadencji sytuacja się
zmieniła nie pełnię już funkcji wicesta|osly .jeslem lylko radnym PW,
na1omiast Pani Zuzanna smereka jest członkiem zarządu Powiafu i do niej
proszę leraz kierować wszyslkie zaPytania i problemy' oczywiście my
będziemy razem współdziałać'
Na temat drogi pŹy kościele w wawrzeńczycach były już $cześniej
prowadzone rozmouf na temat rozbiórki mulu i poszerzenia drcgi , może
wspóinie z UŹędem Gminy Mielkó}v uda się to zrobić' Znak można po$awić.
d|e s iadoro,at k ie.osc) pr le. '?egÓ ą /rd <| '

- Helena Artymowicz radna przez wieś biegnie droga polviatowaj gmina nie
odśnieŹa. ale Pan Lubieniecki jak się poprosi 10 odśnieży' Prosimy o reakcję
w sytuacji 8dyjeŚttak ślisko, gdyżchodzi pŹede wŚfystknn o ludzi s1aNzych'
Marian Lubieniecki -Kierownik ZGK lym sprzętem co dysponuję niejesten
w stanię te8o w}konać' Proszę o pżefnaczenie środków na sprzęt. Mamy
Scmię' musimy dostosować len Samochód, a potŹebne Śąśrodki' Mieszkańcy
chcą aby in] odśnieać przy samyn domu, więc widzę zakup ciągnika.
Edivard Kassan radny'prowadzę hnspoń' do ciągnika trzeba dostoŚować
pfug' jeŚt lejek, który leży kilka lat. Wicmy, że zima pŹyjdfie' Prfygotować
wcześniej !ług. Drogajest posypywma pżez Pana Dziubiela, nie przez Zakład
Gospodarki Ko unalnej' która powinna to.obić' sąwiaty i pomieszczenja,
gdfie pżed zimą llzeba zabezpiecfyć piasek'
Henryk KaŹmiercza]< radny trzebazmienić tryb pracy' kierownik powinien
wysłać pracowników wcześnie rano zanirn autobusy wyjadąpo dfieci a hdzie

- Paweł wacławek radny - czy nie moŹna przywozić piasek i zgromadzić pr,ł'
trudnych podjazdach przy drodze..
Marzena Kałmarz sołtys droga między stróżą a Nową wsią Kącką nie ma
zrobjonych zatoczek' nje ńogą sję minąć d$,a auta' a ta droga jest zawsze
na.jbardziej rasypaia nieprze.jezdna..
Pżewodniczący - Kierownik fanotował sobie wszystkie uwagi i na następne.j
sesji' poda nożliwe rozwią2ania.
Jest na sesji Pan Paszkowski - pŹedstawjcie] DolnośLąskiej lzby Rolniczej,
prosimy aby poinformował' co nowego sbchać w ]zbach

- Pasfkowski oprócz anidy pŹewodnicząĆego nic się nie fmieniło' rolnicy
nie pŹychodzą
Andżej Pietruszka radny - w imieniu Dyrektora Gminrego ośrodka Kuhry
zapraszam na Wigilię wszystkich radlych, sohysów iwszyslkich ftieszkańców
w dniu 16 srudnia 2010 rokx, sodz. 170!.
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Na zlkończenie u$alooo bemi! Posiedań konisji 28 8rudnia 20lol (łmreł)
po swiętach o godz. lom w Lrzędzie Gminy, a takż€ lernin sesji Rady m 29
grudnia 2010 r. na godz. 11oo w Domu Kultuly.
Przewodnioząoy R'dy - Józef fygadło zamhął obrady sesji słowami ,'Zamykam
sesję Rady Gminy M€tkóq/'

GńowEfa chabzda

*""ryAnn


